

## 影片簡介 Synopsis

一部關於一位禪師畢生為弘揚佛法，不惜生命，遠涉重洋至佛法不興之處，致力於教育，翻譯經典，建立道場以培育僧才。並以身作則，嚴守佛制戒律。更以推廣宗教交流、和五宗並論，俾世人得知佛陀的慈悲，無人我之分。法師的豐功偉績，無法能盡收於此短短的紀錄片，只希望世人能於此片略見一斑而已！

This documentary portrays the journey of a Chan Master who committed his life to spread the Buddha's teachings. Traveling across oceans, even at the risk of his life, to places where Buddhism was not thriving, he devoted himself to education, canonical translation, and founding monasteries to cultivate talent.

Exemplifying his teachings, he rigorously followed the Buddha's precepts. By advocating for interfaith dialogue and discoursing the teachings across the Five Schools, people can better understand the Buddha's compassion that is beyond the notions of self and others. His remarkable accomplishments and contributions cannot be fully captured in this film. It is hoped that viewers can glimpse his greatness through this narrative.

## 得奖项目 Awards Received

- 英國倫敦全球電影節榮譽獎
- London Global Film Festival - **Honorable Mentioned**
- 意大利國羅馬世界電影節入圍獎
- Rome World Cinema Festival - **Nomination Award**
- 美國Clout 電影節入圍獎
- Clout Film Festival – **Finalist**



Film Producer: Dharma Realm Buddhist Association

出品方: 法界佛教總會

Director: ZhouXiaoZhe HuZhaoHui

導演: 周曉哲 胡朝暉

Chief Cameraman: LiDongFeng

首席攝影師: 李東鳳

## 出品方 Film Producer

法界佛教總會

Dharma Realm Buddhist Association

## 放映地點 Screening Location

- 美國加州萬佛聖城
- City of Ten Thousand Buddhas, CA, USA
- 其他地區 Other regions : ZOOM

### 【版權聲明】

本電影受版權法保護。未經許可，任何人不得以任何方式錄製、複製、傳播、轉載、發行、展覽、放映、改編、翻譯、匯編、表演、創作衍生作品等。違法使用本電影，侵權者將承擔法律責任。

### 【Copyright Notice】

This film is protected by copyright law. No person may, without permission, record, reproduce, distribute, reprint, publish, exhibit, screen, adapt, translate, compile, perform, or create derivative works in any way. Any unauthorized use of this film will be subject to legal liability.

## 導演 Directors

周曉哲 Xiaozhe Zhou

胡朝暉 Zhaohui Hu

## 首席攝影師 Chief Cameraman

李東風 Dongfeng Li

## 放映時間 Screening Schedule 第一集 Episode 1

CA, USA:	Saturday, April 27, 2024, 7:30 PM
Calgary, Canada:	Saturday, April 27, 2024, 8:30 PM
Eastern Time, USA:	Saturday, April 27, 2024, 10:30 PM
Paris, France:	Sunday, April 28, 2024, 4:30 AM
Gold Coast, Australia:	Sunday, April 28, 2024, 12:30 PM
北京、臺北、馬來西亞時間 Beijing, Taipei, Malaysia Time :	2024年4月28日 ( 星期日 ) 上午10:30
	Sunday, April 28, 2024, 10:30 AM

## 放映時間 Screening Schedule 第二集 Episode 2

CA, USA:	Saturday, May 4, 2024, 7:30 PM
Calgary, Canada:	Saturday, May 4, 2024, 8:30 PM
Eastern Time, USA:	Saturday, May 4, 2024, 10:30 PM
Paris, France:	Sunday, May 5, 2024, 4:30 AM
Gold Coast, Australia:	Sunday, May 5, 2024, 12:30 PM
北京、臺北、馬來西亞時間 Beijing, Taipei, Malaysia Time :	2024年5月5日 ( 星期日 ) 上午10:30
	Sunday, May 5, 2024, 10:30 AM

- 如果您有興趣參加，請自助完成登記，以獲得參與方式。
- 如果您的家人想參加，也請為他們完成登記。同時，您需要負責協助他們學習如何使用 Zoom 參與活動。
- If you are interested in participating, please complete the registration yourself to obtain the participation method.
- If your family members want to participate, please also complete the registration for them. At the same time, you will be responsible for assisting them in learning how to use Zoom to participate in the event.

➤ 歐美地區註冊專用

➤ For registered use in Europe and America

➤ <https://forms.office.com/r/qWVb8FwyFb>



➤ 亞太地區註冊專用

➤ For registered use in Asia Pacific

➤ <https://forms.office.com/r/Da2PxRv7iU>



➤ 澳洲地區註冊專用

➤ For registered use in Oceania

➤ <https://forms.office.com/r/GfgKnxhiLh>

